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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 5. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 4. júna 2019 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: V úvode rokovania bolo prítomných 15 starostov a Rada 

starostov bola uznášania schopná. Z rokovania sa nám zatiaľ ospravedlnil pán 

Andrejčák a pán starosta Brada. Avizovanú mám účasť pána Balčíka, Ihnáta a pani 

starostka z Džungle sa zatiaľ neozvala, takže nemám informáciu.  

Rokovanie mestského zastupiteľstva, program máme v podstate jasný, v niekoľkých 

bodoch. Máte niekto niečo na doplnenie? Nech sa páči, pán starosta Exner. 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Dávam návrh na presunutie bodu č. 3 na 

prerokovanie ako bod 1 - sú to materiály prerokované na mestskej rade. Dávam návrh, 

aby to bolo prerokované ako bod 1. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Samozrejme, odhlasujeme si program ako taký, ale máme 

tu hosťa pána Šteinera a pán Hrdlička neprišiel, takže pár minút. Možno ešte niektorých 

starostov počkáme, takže ja by som ten program ešte ponechal takto, ale môžeme 

hlasovať za prednesený návrh.  

 

Hlasovanie č. 1 - nehlasovali  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Tak asi ostávame pri pôvodnom programe, keďže sme 

nehlasovali. Takže poďme hlasovať o programe ako takom.  

 

Hlasovanie č. 2 - za: 13, proti: 0, zdržali sa: 2  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že program Rady starostov bol schválený. 

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: Damián Exner a Monika Puzderová 

- - - 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Pán Hrdlička tu nie je – takže bod odpadá. 

- - - 

 

Bod č. 1  

KRI - príprava mestských častí na adaptáciu klímy (KRI: Karpatský rozvojový inštitút) 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Dal slovo riaditeľovi Karpatského rozvojového inštitútu. 

 

p. Štainer, riaditeľ Karpatského rozvojového inštitútu: Dobrý deň. Ako ste počuli, moje meno 

je Andrej Štainer a som riaditeľom Karpatského rozvojového inštitútu, ktorý sídli v 

Košiciach, ale má celonárodnú pôsobnosť - medzinárodnú. (pozn.: prezentácia) O čom 
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by som Vám dnes chcel dať vedieť veľmi stručne je, že sme asi 15 rokov, pôsobíme v 

oblasti manažmentu miest a regiónov a takých 9 rokov robíme aj inkorporácie zmeny 

klímy do rozhodovania, do plánovania a povoľovacích procesov v mestách. To, o čom 

by som chcel hovoriť, ja sa k tomu dostanem, sme začali jeden projekt taký väčší. Toto 

čo Vám tu teraz premietam je výsledok z minulého týždňa od klimatológov a odpovedá 

na otázku, prečo Košice by sa mali zaoberať zmenou klímy. Počet teplých dní bude 

výrazne viac, vlny horúčav, prívalové dažde. Ďalej obdobia sucha, čo bude mať vplyv 

na rastlinstvo, striedanie mrazivých a studených dní, čo narušuje aj infraštruktúru a má 

zlý vplyv na líniové vodiče. Bude sa ešte predlžovať peľová sezóna. A čo by Košice 

mohli adresovať, preto sme tu my, aby sa to robilo efektívnejšie. V Košiciach nie je 

žiadny systém, sem tam sa sadia stromy, ale nie je ani dostatočné uvedomenie sa 

ohľadom tej klímy. Keď sme robili aj taký prieskum tak tá klíma sa nedostáva medzi 

priority. Je malý záujem verejnosti, to vy viete, stromy sa vyrubujú. A je od 1. apríla 

taký projekt, sa volá „Verejnosť pomáha samospráve vytvárať klimatické Košice“, ktorý 

je platený z efektívnej samosprávy a jeho realizátorom je náš inštitút v súčinnosti s 

mestom. S tým, že mesto nemá v tomto projekte finančnú spoluúčasť, len benefity. 

Projekt bude trvať dva roky, t.j. do marca 2021. Cieľom je vytvoriť klimatickú politiku 

k otázkam klímy, aby sa na tom podieľali aj mestské časti, aby sa zlepšila adaptabilita 

prostredia. Vy viete, všade sa to píše, že nestíhame utlmiť produkciu skleníkových 

plynov, aj keby teraz prestali všetky továrne vyrábať, tak ešte 150 rokov by boli 

následky. V rámci tohto projektu bude na konci hodnotenie zraniteľnosti mesta na 

dopady sucha, na prívalové dažde a vlny horúčav. Bude plán každej lokality. Vrátané 

povodia Hornádu a Bodvy. Teraz jedenásteho bude odborné stretnutie koordinačnej 

skupiny k tomuto projektu, asi 30 ľudí. To ešte dostanete pozvánku na stretnutie Pakt – 

Partnerstvo pre adaptáciu, kde sa o tom bude dohadovať aj informovať verejnosť. Vy 

viete, že jedna až tri miliardy eur budú v 2021 na zmeny klímy, asi 5 miliárd na životné 

prostredie. My sme súčasťou dohody s Európskou úniou, ktorá hovorí, že systematický 

prístup bude podmienkou, aby sa čerpali fondy. A aké je postavenie mestských častí, tak 

tu som sa pokúsil spísať nejaké benefity. Každá mestská časť, keďže bude súčasťou 

toho tímu, sa bude môcť podieľať na tvorbe mapy. Chceme, aby aj bolo viac 

pracovníkov v tejto oblasti. Očakávame súčinnosť pri zbere dát, tiež informovanosť o 

tomto projekte a podieľať sa na diskusiách. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Ďakujem za také zhrnutie alebo predstavenie zámeru. 

Takisto chcem poprosiť pána námestníka Gibódu, má taký príslov k starostom. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Ja som iba chcel doplniť, tak ako tu bolo prezentované, 

mesto Košice pracuje na príprave tohto materiálu. Bude predstavený v krátkosti aj na 

rokovaní mestského zastupiteľstva a v spolupráci s Útvarom hlavného architekta sa 

pripravuje aj predstavenie pre širokú verejnosť. Malo by to byť na magistráte v 

zasadačke, o dátume vás ešte budeme informovať a teda potom môžete aj vy 

informovať obyvateľov mestských častí. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Takže diskusia. Sú nejaké otázky na pána Štainera? Ak nie 

sú, tak ďakujem za informácie, určite sa ešte stretneme na rokovaniach a podobne. 

Môžeme hlasovať - túto informáciu berieme na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 2 - za: 15, proti: 0, zdržali sa: 0  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Uznesenie bolo schválené. 
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- - - 

 

Bod č. 3  

Prerokované materiály Mestskej rady v Košiciach zo dňa 30.05.2019 zaradené 

na najbližšie zasadnutie MZ 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Tam by som povedal, že najžeravejším bodom je úprava 

rozpočtu a dofinancovanie mestských častí. Takže dám slovo vedeniu mesta, aby nám 

skomentovalo predložený návrh. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Len by som chcel doplniť pána predsedu Rady starostov, 

najväčším problémom rozpočtu nie sú financie pre mestské časti, ale celkovo rozpočet 

ako taký. Aktuálne máme trošku problém s Národnou diaľničnou spoločnosťou, tam je 

suma 1,5 milióna s ktorou sme rátali za výkup pozemkov, ale je tam problém ohľadne 

vlastníctva pozemkov. Dnes máme informácie nielen zo svetovej ekonomiky, ale aj z 

ministerstva financií, že napriek dobrému nábehu podielových daní v prvých mesiacoch 

tohto roka signalizujú, že budeme radi, keď vôbec dodržia plán, ktorý bol stanovený na 

tento rok. To znamená, s čím sme počítali, že by sme mali na viac, tak veľmi nemáme 

počítať do konca roka. Napriek tomu sme sa pokúšali pripraviť tento návrh, aj keď ešte 

nereflektuje niektoré iné oblasti, na ktoré sa musíme ako mesto zamerať, a to je 

financovanie miezd nielen v DPMK a dofinancovanie tejto organizácie, ale aj iných 

podnikov. Bol predstavený návrh, ktorý prerozdeľuje 400 tisíc eur pre mestské časti. 

Bolo uvažované nad rôznymi kľúčmi, napr. stanovanie presného koeficientu na 

obyvateľa, kde vychádzalo, že niektoré mestské časti by dostali 400 eur pre mestskú 

časť. Takže pán primátor pristúpil k tomu, že sa navrhol tento kľúč, ktorý je 

prezentovaný po schválení v mestskej rade - 7 tis. eur pre malé mestské časti, 37 tis. eur 

pre veľké mestské časti a 43 tis. eur pre KVP. Z diskusie, ktorá vyplynula pán primátor 

prisľúbil, že ten návrh, ktorý prerokuje Rada starostov, bude rešpektovať a predloží ho 

na rokovanie mestského zastupiteľstva. Toľko k tomuto. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: No, ja musím povedať, že aj na mestskej rade som bol 

proti tomu návrhu. Predstavil som návrh, že by možno bolo dobré prejaviť trošku 

solidarity. Bolo zvykom, že mestské časti, ak to má byť na kapitálové účely, budú mať k 

dispozícií väčšiu sumu. Napr. 15 tis. a 30 tis.. V minulosti nejakých 5 tis. eur bolo že 

výsmech, tak tých 7 tis. sa považuje za trošku dehonestujúci návrh. Možno by bolo 

dobré nejako politicky, nie matematicky. Veľké mestské časti majú viac financií aj 

z mestských podnikov. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Mňa mrzí, že tu nie je opäť pán primátor, ktorý sľúbil, 

že bude chodiť na každú Radu starostov. Rozpočet bol schválený, nie je dôvod. Za 

starostov malých mestských časti, sme znepokojení systémom prerozdelenia 37:7. Za 

Knapíka ani za Rašiho také nebolo, za 13 rokov čo som starostom. Plus KVP, vieme 

prečo viac financií. Tak hádam to neodhlasujeme, lebo to pán primátor navrhol. Mesto 

má peniaze, 7 tis. eur je menej ako plat primátora s odvodmi. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Je potrebné to zosumarizovať, ak majú mať mestské časti 

Šaca, KVP, prípadne Luník IX možno iný koeficient, tak to treba sčítať a presunúť 

v rámci rozpočtu z niektorých položiek. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: K tomuto bodu. Tu sa navrhujú účelové finančné 
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prostriedky na kapitálové výdavky. Dávam pozmeňujúci návrh, aby to bolo použiteľné 

na bežné výdavky, pretože je treba riešiť výdavky ako údržba, správa majetku a náklady 

na verejnoprospešné zariadenia. Takže prosím, aby sa to zapísalo do uznesenia, aby sme 

o tom hlasovali: v bode B), kapitálové výdavky na bežné výdavky. Je to navýšenie 

výnosu dane z príjmu fyzických osôb, zatiaľ 558 tis. eur sa tu konštatuje. Ja mám 

informácie od výkonného predsedu ZMOS, tak ako mesto Košice zo ZMOS, že sú tie 

správy, aký je predpokladaný výnos z dane z príjmu a aký bol. Takže, keď hovoríme o 

účte mesta za minulý rok, tu sa chce dať ten prídel do rezervného fondu 5 048 307 eur. 

Ja by som navrhoval, aby sa uznesením dnešnej Rady starostov, pokiaľ ide o rezervný 

fond, aby sa schválilo alebo odporučilo mestskému zastupiteľstvu, vyčlenenie sumy pre 

dofinancovanie kapitálových výdavkov pre mestské časti. Pretože mestské časti boli v 

rozpočte podfinancované, čo sa týka kapitálových výdavkov navrhujem, aby tá suma 

okolo 40 tis. eur pre malé mestské časti a 80 tis. eur pre veľké bola prerozdelená. Podľa 

zákona o rozpočtových pravidlách, z prebytku hospodárenia je možné financovať 

kapitálové výdavky, kdežto z podielových daní aj bežné výdavky. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Ja by som chcel kolegov upozorniť na to, ja už som to 

hovoril, treba si uvedomiť, že pri tejto zmene rozpočtu mesto zatiaľ nenavrhlo peniaze 

pre iné organizácie, ktoré sú v pôsobnosti mesta, a ktoré takisto súvisia s ekonomickými 

dopadmi a na mzdy. Primátor po uvažovaní a diskusiách navrhol sumu 400 tis. eur na 

prerozdelenie. Čo sa týka peňazí z účtu v rezervnom fonde, mesto ráta s kapitálovými 

výdavkami. Zároveň sme z rezervného fondu už schválili 1 milión eur na vyplatenie 

dane, ktorá bola pre mesto vyplatená od U. S. Steel a 1,5 milióna pre DPMK. K tým 

informáciám, ktoré pán starosta povedal, naši zamestnanci, ekonomické oddelenie, majú 

informácie z ministerstva financií. Ďakujem. 

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Ja by som chcel podporiť návrh pána Hlinku, ale 

zároveň mám aj otázku aj návrh. Niektoré mestské časti majú aj iné kompetencie. Napr. 

KVP - o chodníky sa staráme z nášho rozpočtu, nie z rozpočtu mesta, starostlivosť o 

zeleň a tak. Navrhol by k tým 40 tis. a 80 tis. ešte 88 tis. tisíc pre KVP. Ak súhlasí 

predkladateľ. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Predkladateľ tvrdí, že by aj súhlasil s týmto. Bolo by dobré 

to vypočítať. 

 

p. Kovačevičová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Takže ja by som tiež podporila návrh 

pána Hlinku a Lörinca. Chcela by som upriamiť pozornosť na určité informácie. Len 

oproti minulému roku výber dane z príjmu fyzických osôb je o 5,3 milióna viac. A 

obyvatelia mestských častí sa pýtajú, čo je to fungujúce Košice, ak nie rozvoj 

mestských častí. Na kapitálové výdavky bolo len 20 tis. eur. Čiže keď starostovia musia 

šetriť každý cent, môj prednosta robí len za poslaneckú odmenu, tak z čoho majú 

financovať a budeme sa musieť pobaviť o tom, načo máme mestské časti. Potom by ich 

bolo treba zrušiť. V zmysle Štatútu mesta v paragrafe 7 sa píše, že mestské časti môžu 

podľa svojich možností prispieť k rozvoju aj nad rámec samosprávnych pôsobností 

stanovených týmto štatútom. Čiže neznamená, že mestské časti nemôžu realizovať 

výstavbu osvetlenia, parkovacích miest, športovísk, ktoré sú v správe mesta. Výsledok 

hospodárenia bol cca 8 miliónov, do rezervného fondu ide 5 miliónov. Čiže finančné 

vysporiadanie mesta 17 miliónov. Podporujem návrh na správu majetku a to formou 

účelových dotácií - 40 tis. eur, 80 tis. eur a 88 tis. eur pre KVP. 
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p. Čop, riaditeľ MMK: Ja by som sa chcel vyjadriť k tomu rezervnému fondu. Je pravda, že 

máme veľa peňazí, ale treba si uvedomiť, že sú väčšie náklady mesta ako také, a platí, 

že by sme mali mať sumu na rezervnom fonde ako sú dvojmesačné náklady mesta. 10-

12 miliónov. Je taký návrh v rámci balíčkov, ktoré sa pripravujú, zo strany Most, ktorý 

hovorí o odpočítateľných položkách a hovorí vlastne o výpadkoch na daniach 10 - 12 

miliónov eur. To sme ešte nehovorili o nákladoch na DPMK. V rámci rozpočtu sme 

poskytli 20 miliónov + 670 tisíc na kapitálové výdavky DPMK. To ešte nie sú 

započítané mzdy. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Treba si ale uvedomiť, že ten rezervný fond podľa 

zákona o rozpočtových pravidlách sa má používať na kapitálové náklady. Čo sa týka 

miezd tento rezervný fond nemôže byť použitý. Takže hovoríme asi o materiálno-

technickom a investičnom rozvoji DPMK. U nás tiež bolo treba sa venovať zvýšeniu 

platov vzhľadom na právne predpisy. Aj na ďalšie sociálne balíčky, ako je príspevok na 

tuzemskú rekreáciu. Takže aj my máme isté potreby a povinnosti. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Na predkladateľa otázka. Bavili sme sa tu o prerozdelení 

prostriedkov z rezervného fondu. Znamenalo by to, že mestské časti majú záujem 

o 1 200 000 eur? A mesto môže použiť 400 tisíc napr. na DPMK? Alebo majú záujem 

starostovia o jednu aj druhú položku, čiže o navýšenie rozpočtu o 1 600 000 eur?   

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: To čo bolo hovorené v rámci programovej zmeny 

rozpočtu, to sa týka tých 400 tisíc eur z podielových daní a to je navýšenie, že viac 

peňazí. Toto som hovoril, aby bolo aj na bežné výdavky, inak som nemal k tomu 

výhrady. A iné, hovoríme o peniazoch z prebytku hospodárenia. Toto je k bodu 4, účet 

mesta. 

 

p. Puzderová starostka MČ Košice – Šebastovce: Určite nejaký odborník prepočítaval ten 

návrh, že 7 tis. eur a 37 tis. eur. Bolo povedané, že podľa nejakého kľúča, neviem podľa 

akého. Mne príde ten návrh ako výsmech. Určite za taký návrh nebudem hlasovať a 

predpokladám, že ani kolegovia. A podporím návrh pána Hlinku a Lörinca. A ešte 

poznámka. Väčšinu zelene v Šebastovciach kosia obyvatelia. Zo 7 tis. eur neviem si 

predstaviť urobiť chodník na Repíkovej. Za malé mestské časti dávam návrh, aby bola 

prerozdelená suma 15 tis. a 27 tis. Toto je tých 400 tisíc, nie rezervný fond. 

 

p. Tomko, starosta MČ Košice – Krásna: Takže taktiež podporím pani starostku Puzderovú. A 

takisto sa mi to nepozdáva, keďže mestská časť Krásna má 5600 obyvateľov a ďalších 2 

tis. neprihlásených a takisto udržiava zeleň, chodníky, cesty a tieto financie sú 

podhodnotené. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Takže návrh bol prednesený ako podporný. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Ja len chcem vyjadriť podporu prednesenému návrhu, 

jak v oblasti 400 tisíc, tak aj k rezervnému fondu. Len takú perličku, čakám na prijatie u 

pána primátora už tretí mesiac, ale stále má nejaké veci. Potrebujem riešiť komunikácie 

v mestskej časti s tým, že komunikácie sme robili za 320 tisíc. Suma 7 tisíc eur je 

výsmech, keď Barca mala daň z nehnuteľností 1 300 000 eur. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Zhrnutie návrhu - zo 400 tisíc: 15 tis. pre malé MČ, 23 tis. 

pre veľké MČ a 29 tis. pre KVP. 
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p. Gibóda, námestník primátora: Ja by som chcel ešte raz podotknúť, je to doplnenie rozpočtu 

ku 10 tis. a 20 tis. eur, ktoré už boli schválené v predloženom rozpočte. Keď starostovia 

hovoria o tom, že ich mestské časti platia do rozpočtu mesta, chcem poukázať napr. 

KVP alebo Západ, ktorý by mal mať 23 tisíc eur, čo má počet obyvateľov 40 tis., oproti 

15 tis. eur pre inú mestskú časť je neadekvátne. Mňa zaujíma, aké projekty majú 

mestské časti pripravené, že dokážu vyčerpať peniaze na kapitálové výdavky. 

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: K tomu, čo bolo povedané, tak mestská časť 

Kavečany má pripravené projekty v štádiu platného stavebného povolenia za 1 milión. 

A každý rok predlžujeme platnosť stavebného povolenia. 

 

p. Kovačevičová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Štatistiky, počet obyvateľov, daň 

z nehnuteľnosti. Západ 39 tis., Dargovských hrdinov 26 tis., KVP 24 tis., Jazero 24 tis., 

Juh 23 tis., Ťahanovce 22 tis., Staré mesto 20 tis., Sever 20 tis., Luník 6 tis., Šaca 5 800, 

Krásna 5 400, Barca 3 620, Košická Nová Ves 3 690, Ťahanovce 2 500, Myslava 2 200, 

Opátske 2 490, Pereš 1 939, Poľov 1 198, Kavečany 1 310, Šebastovce 732, Džungľa 

697, Lorinčík 718. Bude treba diskutovať o rušení mestských častí, ten model je 

neudržateľný čo sa týka financií a kompetencií. 

 

p. Puzderová starostka MČ Košice – Šebastovce: Ja som 18 rokov starostka a boli rôzni 

primátori mesta, ale... Ja nechcem byť neslušná a doteraz som s každým vychádzala 

korektne, ale pán námestník príďte aj s pánom primátorom do mestskej časti Šebastovce, 

kde ešte nebol. 

 

p. Petrík, starosta MČ Košice – Šaca: Bolo by dobré si povedať, čo je mesto a čo sú mestské 

časti, lebo za predchádzajúceho vedenia strany sme tu odsudzovali aroganciu, že sa 

robila stranícka politika. A všetci sa tu hádame, a je to aj chyba vedenia mesta, pretože 

mesto nemá predstavu o problémoch mestských častí. Nedá sa porovnávať mesto a 

dedina, gro peňazí sa investuje do mesta. A keď môžeme dostať nejaké peniaze, tak ani 

tie nedostaneme. A keď sa peniaze rozdávajú, tak to je pod úroveň, aby ja som chodil 

žobroniť. A ešte pán námestník tu povie, že či máme projekty, dajte mi milión eur a ja 

ich prefinancujem len tak. Ja si myslím, že nežiadame veľa peňazí a aj mestské časti 

potrebujú peniaze, treba si uvedomiť. Tak ako navrhol Jaro Hlinka, je to celkom 

rozumný návrh. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ja vám rozumiem. Treba pochopiť, prečo mesto sa stavia k rozpočtu 

zodpovedne a tak konzervatívne. Značnou sumou s ktorou počítame v rozpočte je 

príjem 7 miliónov za predaj pozemkov pre Národnú diaľničnú spoločnosť. K tomuto 

okamihu sme ešte nič neinkasovali. Uvedomte si, že už dnes vieme, že 1,5 milióna ani 

nezinkasujeme v roku 2019, lebo sú tam problémy s pozemkami. A zvyšná suma je stále 

ohrozená a kvôli tomu je pán primátor v Bratislave, aby sme túto záležitosť riešili. Preto 

by som bol rád, keby ste zvážili prerozdelenie financií z rezervného fondu, lebo 

rozpočet, ako ho máme nakreslený je ohrozený. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Ďakujeme za vrátenie do reality, ale budeme hlasovať 

o všetkom, čo bolo povedané. Prerozdelenie rezervného fondu – budeme o tom hlasovať, 

alebo si samotné rozdelenie rezervného fondu necháme na ďalšie rokovanie? (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Môžem uzatvoriť diskusiu? Ideme hlasovať? 
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Zhrnul návrhy - 400 tisíc eur z programového rozpočtu, kde pán Hlinka navrhol, aby 

boli použité aj na bežné výdavky. To by bolo jedno hlasovanie. 

Ďalšie hlasovanie - posledný návrh bol na prerozdelenie sumy 400 tis. eur - 15 tis. pre 

malé MČ, 23 tis. pre veľké MČ a 29 tis. pre KVP. 

Je tu nejaký iný návrh? 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Mám tu protinávrh od kolegov na prerozdelenie 

sumy 400 tis. eur – 14x 14 tis. eur (to sú malé MČ), 7x 25 tis. eur (to sú veľké MČ) a 

KVP 29 tis. Je to istá forma kompromisu ešte. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Ideme hlasovať o návrhu pána Exnera. Kto je za?  

 

Hlasovanie č. 3 - za: 13, proti: 1, zdržali sa: 2  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že návrh bol schválený. 

Ešte návrh pána Hlinku – zmena použitia financií v sume 400 tis. nielen na kapitálové, 

ale aj na bežné výdavky. Kto je za?  

 

Hlasovanie č. 4 - za: 14, proti: 0, zdržali sa: 2  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že návrh bol schválený. 

Potom je tu posledný návrh v súvislosti so záverečným účtom, tak ako povedal p. 

Hlinka. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Vzhľadom nato, čo povedal pán riaditeľ, ja by som tento 

návrh o rezervnom fonde stiahol. Neznamená, že by taký návrh nebol vznesený na 

mestskom zastupiteľstve. 

 

(pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Návrh ostal v platnosti, teraz je predložený pánom 

Lörincom a znie: 40 tis. eur pre malé MČ, 80 tis. eur veľké MČ a 88 tis. eur pre MČ 

KVP na kapitálové účely z rezervného fondu. Kto je za?  

 

Hlasovanie č. 5 - za: 17, proti: 0, zdržali sa: 0  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 2 

HRDLIČKA-SLOVAKIA, s.r.o. – predstavenie spoločnosti a ponuka pre spoluprácu 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Prezentácia, pán Hrdlička sa hlási o slovo. Potom budeme 

hovoriť o poplatku za rozvoj. 

 

p. Jartys, zástupca firmy Hrdlička Group: Moje meno je Milan Jartys, zastupujem firmu 

Hrdlička, sídlime tu v Košiciach od roku 2004. Sme firma ohľadom dát. Poskytujeme 

našim zákazníkom čo sa týka samosprávy najlepšie služby a doniesť im najnovšie veci a 

produkty. A preto spolupracujeme s českou firmou Neogenia, ktorá je top na českom 

trhu, čo sa týka smart komunikácie medzi mestom a občanmi. Preto kolega odprezentuje 
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ten systém mobilného rozhlasu. Odovzdávam slovo Ondrovi. 

 

p. Švrček, zástupca firmy Neogenia: Takže dobrý deň, ja budem asi hovoriť bez mikrofónu, 

slyšíte mně všichni? Predstavím Vám systém pre modernú komunikáciu a riadenie 

samospráv. Moje meno je Ondrej Švrček a som vlastne jeden zo zakladateľov 

spoločnosti a Moderného rozhlasu. Je to najväčšia platforma pre smart komunikáciu v 

Česku, v súčasnosti máme vyše 530 samospráv a 270 tisíc obyvateľov. Sme 

československá firma sídliaca v Brne, máme tam veľa Slovákov, dokonca aj z Košíc. 

Plánujeme expanziu aj do ďalších krajín. Pôvodne sme tie SMS, e-mailové systémy a 

aplikácie robili pre veľké firmy a e-shopy. V roku 2012 sme vyhrali tender pre Mesto 

Praha a začali sme sa venovať aj komunálnej politike. Nejde len o nástroje krízového 

riadenia, tiež o komunikáciu samospráv s verejnosťou. My vlastne po samosprávach 

tvoríme infraštruktúru pre smart komunikáciu. Tí ľudia sú informovanejší a viac sa 

zapojujú do diania v samospráve. Treba povedať, že zefektívňujeme prácu pre 

úradníkov. Ja zapnem video z Prahy 7 - Holešovice, hovorí český poslanec, starosta. 

Hovorí o komunikačnej platforme Mobilný rozhlas. My máme na Prahe 7 vyše 10 tisíc 

ľudí, ktorí sa registrovali. Máme SMS-ky, e-maily, hlasové správy, aplikácie. Máme 

potvrdených už pár slovenských miest ako Topoľčany, Partizánske, Trenčín, napr. tu je 

mapa Prahy 7 a tu máme nahlásené veci a priradené firmy k tomu. Ďalším systémom je 

systém na tvorbu ankiet a rozpočtov. Takisto zapojujeme aj školy, škôlky, fankluby a tak. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: A tá finančná otázka? Kto to platí? Mesto? 

 

p. Jartys, zástupca firmy Hrdlička Group: To ešte sme sa na tom nedohodli, to je len prvé 

predstavenie. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Aká je obstarávacia cena alebo mesačná? 

 

p. Švrček, zástupca firmy Neogenia: Paušálne. Napr. v Prahe zavedie to magistrát a tá cena je 

potom výhodnejšia pre mestské časti. Je tam k tomu aj PR kampaň, že magistrát je 

moderný, pro-občiansky a tak. Mestská časť, ktorá má 30 tisíc obyvateľov tak cca 400 

eur mesačne. Komunikácia, aplikácia pre občanov, systém na tvorbu ankiet a rozpočtov. 

Napr. 5 mestských častí, zľava 10% a tak. 

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Ja len možno taká poznámka, že na trhu je už asi  

5 produktov, ktoré sa považujú za vašu konkurenciu, cena asi do 100 eur. Takže tá cena 

400 eur, aj po zľave sa mi zdá predražená trošku. 

 

p. Švrček, zástupca firmy Neogenia: Tých aplikácii bolo niekoľko, väčšina z nich už 

nefunguje a niektoré skončili s dlhmi. To sa nedá za tak lacno robiť. My máme 

koncepciu, to nie je len aplikácia. Keby ste chceli len aplikáciu stojí cca 400 českých 

korún mesačne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Ja som chcel len sa pridať k starostovi KVP, 

my takisto máme takú aplikáciu za 30 eur cca a máme väčšinu z toho, čo bolo hovorené. 

A už viem povedať aj negatíva, a hlavne každé mestské časti majú iné kompetencie. My 

nemáme veľa kompetencii, preto aj je zbytočné, aby sa kupovala aplikácia pre mestské 

časti, takže treba sa dohodnúť s mestom. Mne keď nejaký občan niečo nahlási, tak ja aj 

tak len robím poštára. 
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p. Švrček, zástupca firmy Neogenia: Tak tým sa zaoberáme aj v Prahe, Brne, Ostrave. Preto 

napr. zmapujto.cz. My to hlásime aj tým firmám mestským. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Takže, zoberieme to na vedomie hlasovaním, Takže, kto je 

za?  

 

Hlasovanie č. 6 - za: 16, proti: 0, zdržali sa: 0  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 3/1 

Informácia o zavedení poplatku za rozvoj s účinnosťou od 1.1.2020 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Spracovateľom materiálu je magistrát mesta, ekonomické 

oddelenie. Predkladateľom bude pán Polaček, ale ja poprosím o taký komentár pána 

riaditeľa. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Takže k materiálu ohľadom poplatku za rozvoj, treba si uvedomiť, že 

tento poplatok je možné vyrubovať od 1. 1. Je to maximálny poplatok vo všetkých 

zónach, výnimkou sú len poľnohospodárske stavby v zónach 2 a 3. Tento bod bol aj 

predmetom rokovania v rámci stretnutia K8. Primátori krajských miest sa zhodli, že 

suma toho poplatku je nedostatočná, ale riadime sa podľa zákona. Zatiaľ je tento návrh 

taký, aby výber poplatku bol kompetenciou mesta. Peniaze budú na účte a potom až po 

roku 2021 sa dohodne, ako sa budú prerozdeľovať pre mestské časti a mesto. Môžeme 

to porovnať len s Bratislavou, ktorá má zavedený tento poplatok, a tam ho vyberajú 

mestské časti, pomer je 68 % pre mestské časti a 32 % pre mesto. Ešte chcem upozorniť 

na jednu vec, ten výber poplatku nebude stačiť na rozvoj, resp. budovanie infraštruktúry. 

Peniaze majú byť použité na vybavenosť, tzv. kapitálové výdavky v mestskej časti, kde 

boli vybraté. To je základná informácia k materiálu, ktorú Vám viem poskytnúť. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Bolo to navrhované starostami, magistrát pripravil 

návrh. Dohodnite už teraz systém prerozdelenia. Môže byť ten systém ako je v 

Bratislave a účet by si zriadila každá mestská časť. Takže dohodnime to prerozdelenie a 

poplatok budú vyberať mestské časti. 

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Ohľadom sumy za ten poplatok, nedohodla sa K8, že 

by mali záujem o väčšiu sumu? 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Áno, diskusia sa viedla na túto tému na K8, konkrétnu sumu 

neviem povedať, ale chcú sa dohodnúť na inej sume. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Nie len K8, ale aj ZMOS sa vyjadroval k tejto téme, je 

to legislatívny problém nielen pre krajské mestá, ale aj pre ostatné mestá na Slovensku. 

Maximálna horná hranica je už prekonaná a podobný názor zdieľal aj ZMOS a dával 

do iniciatívnych návrhov po 30. sneme nové veci pre budúcnosť. 

 

p. Kovačevičová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Týka sa to trošku niečoho iného, 

otázka na pána riaditeľa. Či mesto pripravuje nejaké zvýšenie dane z majetku, čiže 

z dane z nehnuteľností? 
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p. Čop, riaditeľ MMK: Čo sa týka výberu dane, je to rozpracovaný materiál. Jedna z otázok je 

ako napr. zvýhodniť podzemné garáže. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Ja som tiež zato, že ak máme pristúpiť 

k schváleniu poplatku, tak by sme sa mali dohodnúť aké bude prerozdelenie. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Pán Karabin, je to návrh do uznesenia alebo odporúčanie 

Rady starostov? Dávam slovo ešte raz spracovateľovi, pán riaditeľ. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ten návrh, že prečo by to malo spravovať mesto, je že mesto má 

personálne kapacity nato, aby mohlo zabezpečiť výber. Pracujeme na prepojení 

informačných systémoch jednotlivých stavebných úradov s databázou mesta, lebo nárok 

na poplatok vzniká od vydania stavebného povolenia. 

Ďalšia vec, treba si uvedomiť, keď mestské časti navrhujú podiel 68 ku 32, berú si 

model Bratislavy (BA), tam sa o všetko starajú mestské časti, čiže aj náklady a správa 

agendy. My sme zástancami, aby sme o prerozdelení rozprávali až keď budeme vedieť 

aká je suma. Z poplatku budú financovávané aj projekty, ktorých rozsah je nad rámec 

mestských častí. Čiže by mala ostať čiastka aj pre potreby mesta. 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: K tomu čo sa týka BA, mám tam aj ja priateľov 

starostov a tá vec, že sa odpúšťalo, je to aj vec toho ako je skoncipovaný predpis. Musí 

byť určené čo sa za stavbu považuje a čo nie. Developeri si poplatok rozpíšu do 

nákladov a dajú ho zaplatiť tým, ktorí si stavby kúpia. Tu by som chcel upozorniť 

vedenie mesta, aby si dali záležať na definícii, kde sa nebude dať špekulovať. 

A postreh po dnešnej diskusii, vedeniu mesta by som chcel doporučiť, že my čo budeme 

stavať alebo peniaze, ktoré nám dáte, to sú pre vás, na majetok mesta. Aj tie chodníky 

alebo lavičky alebo niečo je pre mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Ja by som chcel ešte dodať, že keď sa 

bavíme o poplatku za rozvoj, treba brať do úvahy problematiku ako takú. Máme tu 

stavebný úrad, ktorý je v kompetencii mesta, je tam nadriadený so svojimi 

zamestnancami, pokiaľ bude stavebný úrad pristupovať tak ako doteraz k stavebným 

povoleniam a územným konaniam, tak my tu môžeme sa baviť o poplatku a kto ho bude 

inkasovať. Mám konkrétne príklady. Napr. Rezidencia Albely, aká tam je dopravná 

situácia a to ešte tam tých 300 bytov nestojí. Takže poprosil by som vedenie mesta o 

zváženie prípadného podania žaloby. Územné prejednanie bolo 2. januára kedy som ešte 

nebol oboznámený so situáciou v danej lokalite. To je typický príklad kedy mal investor 

urobiť, naprojektovať, kruhové objazdy alebo nestavať. 

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Ja by som chcel nadviazať na predrečníka, čo sa 

týka prevodu majetku na mesto. Robí sa to bežne za 1 euro a ja by som chcel požiadať 

vedenie mesta, aby sme sa tým problémom zaoberali, aj kvôli audítorom, atď. a nájsť 

komplexné riešenie. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Čo sa týka poplatku za rozvoj, je to systémová vec, ak sa 

niečo zavedie len dočasne, väčšinou tieto veci sú trvalé. Preto verí, že sa to potom aj 

odzrkadlí v štatúte alebo v iných zákonoch. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Chcel by som upozorniť kolegov. Návrh na uznesenie 
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do mestského zastupiteľstva poveruje primátora pripraviť VZN mesta Košice o poplatku 

za rozvoj s účinnosťou od 1.1.2020 a tu sa rozprávame ako to bude prerozdelené a ako 

to bude míňané a ak to kolegovia považujú za nutné, môže sa posunúť účinnosť, aby sa 

táto príprava urýchlila. Reálne sa chcelo vychádzať z toho, ako sa bude napĺňať 

poplatok – doteraz sme ho nevyberali a nemáme predstavu, ktorá MČ koľko prinesie. 

Boli mu poskytnuté informácie z odborných oddelení, že vyzbieraná suma v danom 

roku môže byť použitá až v nasledujúci rok.  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Určite bude v záujme každého starostu, aby poplatok za 

rozvoj bol. Môžem uzavrieť diskusiu? Berieme na vedomie?  

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Mne ten poplatok nesedí. Ale ja by som chcel inú vec, 

skôr takú politickú. Do roku 2008 ŠFRB dali sa čerpať prostriedky na infraštruktúru pre 

mestá a obce podľa stavebných povolení. Ja som takým spôsobom robil Novú Barcu 

v 2004. A to bolo výhodné a obce a mestá v tom čase veľmi veľa urobili v rámci 

infraštruktúry. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Poďme k hlasovaniu, aby sme MZ odporučili schváliť 

materiál. Kto je za?  

 

Hlasovanie č. 7 - za: 16, proti: 0, zdržali sa: 0  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 Ukončil bod „Prerokované materiály Mestskej rady v Košiciach zo dňa 30.05.2019 

zaradené na najbližšie zasadnutie MZ“. 

- - - 

 

Bod č. 4  

Rôzne 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril bod. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Čo sme sa bavili minule ku otvoreniu 

kompetencií mestských častí, pán predseda, som prosil, aby bol prítomný aj právnik. Tu 

som si vypočul pani Puzderovú a tak ďalej a má pravdu. My sme paholkovia. A ešte, 

aby ten starosta nepovedal napr. niečo viceprimátorovi čo sa nehodí. Všeobecne 

hovorím. Sú schodiská napr. rozbité a občan to vidí a toto vyhodnocuje, chodníky a 

berie, že ten starosta je neschopák a nevie to zariadiť. Ten systém nefunguje, keď musia 

robiť paholkov. Poďme do otvorenia štatútu – do otvorenia kompetencií mestských častí, 

keď to nefunguje! 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Keď sme sa bavili o tom štatúte, bude treba spracovať 

paragrafové znenie minimálne úprav, lebo povedať čo sa dá a čo nie a ako to chceme je 

jedna vec, druhá vec je, ako to bude môcť vyzerať, ak s tým majú byť spojené aj 

financie. Aj ty si právnik môžeš minimálne nejaké návrhy pripraviť. Zatiaľ nemá 

informáciu, aby mesto malo voľného človeka, ktorý by nám vedel toto robiť na 

počkanie a na požiadanie. Určite asi nie. 

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Ja len chcem povedať, u mňa nielen právnici sa 

zaoberali touto problematikou, ale aj sociológovia a aj keď mám niejaké kompetencie, 
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tak nie sú k tomu adekvátne financie, lebo zo 41 euro na občana sa nedá robiť 35 ročné 

chodníky. Ale základná ideová otázka na nás je: „Ideme znížiť počet mestských častí 

a bude silný magistrát alebo ideme oklieštiť magistrát, ktorý bude plniť viac-menej 

reprezentatívne funkcie, ktoré majú ekonomický zmysel robiť centrálne a posilníme 

mestské časti?“ Pokiaľ si na túto otázku neodpovieme a nebude všeobecná zhoda, tak sa 

nikde nepohneme. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Ja by som to len doplnil, že áno, môžeme napríklad 

elektriku pre osvetlenie nakupovať ako mesto centrálne, ale servis už mali mestské časti 

– hovorí hlavne za malé mestské časti, aby mali tú operatívu. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Len by som chcel taký príklad. Bavíme sa o tom či mestské 

časti majú viac peňazí, ale otázka je aj či samospráva má peniaze. Pri Dňoch mesta 

Košice sme mali návštevy z partnerských miest, napr. z Poľska. Košice má rozpočet 220 

miliónov a mesto Rzesow, ktoré má o 50 tisíc obyvateľov viac má rozpočet 390 

miliónov. Dôvodom tohto skoku je, že mestá v Poľsku majú dane z automobilov, niečo 

ako mali kraje u nás, ale hlavne majú aj podiel z daní, ktorý vyberie štát od 

podnikateľov, ktorí pôsobia na území danej samosprávy. Ide aj o financovanie 

samospráv. 

 

p. Kovačevičová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Veľakrát tu hovoríme o štatúte a 

kompetenciách mestských častí, ale v podstate nič sme nepredložili. Napr. na ďalšom 

rokovaní by mohla vystúpiť každá mestská časť a povedať, ktorú kompetenciu by si 

zobrala. Ja osobne si nechcem naviac priberať kompetencie, keď reálne ich neviem 

financovať. Treba sa baviť o modely financovania na rozvoj. 

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Vzhľadom nato, čo som hovoril o prevode majetku 

na mesto, keď do toho majetku investujeme, aj toto je jeden z dôvodov prečo sa 

zaoberať kompetenciami mestských častí. Chcel by som pozvať starostov veľkých 

mestských častí na stretnutie u mňa na úrade. 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Pán námestník to porovnanie, čo ste porovnali 

medzinárodne funguje aj národne. V piatok sme hovorili s ľuďmi z Bašky, majú 3x taký 

rozpočet ako my. 

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Ja som sa dostal k informácii. Súťaž na verejné 

osvetlenie bola zmarená, prihlásili sa dve firmy, ponuky boli okolo 39 miliónov a 

zhodou okolností som sa dostal k ponuke od subdodávateľskej firmy, ktorá vyrába 

osvetlenie a tá ponuka bola pre jednu firmu 5,5 milióna. Výsledná ponuka pre mesto 

Košice po dodaní technológie SMART bola 39 mil. Čiže čistý zisk cca 30 mil. A keďže 

sa s osvetlením nehýbeme a nemá pri jeho MČ nejakú víziu, že svetelné body na KVP 

budú urobené v priebehu najbližších 4 rokov, rád by som zobral uznesením osvetlenie 

za 1 euro. 

 

p. Gibóda, námestník primátora: Je to možné teoreticky – prakticky, ako je napojené verejné 

osvetlenie a či sa dá vetva osamostatniť. Ale, aby to nie mesto financovalo. Chceme 

pripraviť tú súťaž na verejné osvetlenie, ale zároveň pán Petrovčík predkladá, návrh 

podpory elektromobility, lebo lampa v metropolách funguje pre elektromobily ako 

nabíjací bod. Tak či nepočkať. 
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p. Puzderová starostka MČ Košice – Šebastovce: Chcem len povedať, lebo začali sme 

rozprávať o kompetenciách, ja pozývam starostov malých mestských častí do 

Šebastoviec. Ale zopakuje to, čo už raz hovorila, keď bola zriadená komisia ku 

otvoreniu štatútu a ku kompetenciám MČ, že nemáme v rukách žiadne analýzy - ani 

mesto, ani mestské časti –lebo každá MČ má svoje špecifiká, ktoré tam treba zahrnúť a 

nevieme povedať – ani ona, koľko peňazí navyše investuje mesto do MČ Šebastovce. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Tiež nevidí dôvod meniť mestské časti 

a otvárať ten štatút, keď to bude fungovať, ale zatiaľ to nefunguje ako chceme, resp. ako 

si to predstavujeme – doprosujeme sa. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Treba analýzu a minimálne na obyvateľa nemôže byť 

suma, ktorá je teraz. Všetko ostatné má byť spojené či už s kompetenciami alebo ďalším 

právomocami, ktoré obec v zmysle zákona o obecnom zriadení má. V podstate tam 

bude potrebné rozčleniť peniaze. Plus ozaj uvažovať o dofinancovaní, či už zo štátneho 

rozpočtu alebo prerozdelenia daní, ktoré centrálne spravuje štát. A toto treba dať na 

papier, aby to bolo optimalizované.  

Inak bol vám rozdaný materiál od Generali.   

 

p. Puzderová starostka MČ Košice – Šebastovce: Ak by sa to dalo, poprosím pán predseda, 

poriešiť s mestskou políciou, resp. s niekym kompetentným, keď bolo školenie 

ohľadom registratúry pracovníkov úradov, tak by bolo vhodné, aby účastníci školenia 

mali možnosť zaparkovať svoje autá pri magistráte – jej pracovníčka sa vrátila kvôli 

tomu späť na úrad.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: S týmto nespravím nič. Je určitý počet parkovných miest, ale máme 

hromadnú dopravu. 

 

p. Kovačevičová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Keďže idem o chvíľočku do Kositu na 

rokovanie, tak sa chcem spýtať, či pokročili rokovania mesta ohľadom polopodzemných 

kontajnerov? A či mesto zastavilo vydávanie vyhradených parkovacích miest za 

poplatok v mestských častiach? Občanom jazera chodia negatívne odpovede. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Prebehlo stretnutie na úrovni vedenia mesta, kde Kosit prezentoval 

návrh polozapustených kontajnerovísk a mali dopracovať materiál a zaslať ho na 

príslušný referát, ktorý mal komunikovať s firmou ohľadne vytypovania vhodných 

lokalít. Momentálne gro práce je teraz na strane Kositu.  

Čo sa týka parkovacích miest, podľa platného VZN mesta Košice sa nové parkovacie 

miesta nevydávajú, kým nebude prijatá nová parkovacia politika. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Končím Radu starostov. Ďakujem za účasť vedeniu mesta - 

námestníčke a námestníkovi primátora, riaditeľovi MMK. 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut ukončil 5. rokovanie Rady starostov 

v Košiciach a poďakoval sa prítomným starostom za ich účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Ján Nigut 

 predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 19.08.2019 

Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Damián Exner ................................................................ podpísal dňa: 10.09.2019 

 

 

Monika Puzderová .............................….......................... podpísala dňa: 10.09.2019 
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